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Bakgrunnen for forslaget til Æresmedlem, 
Jørgen har gjennom en lang periode engasjert seg og investert mye tid i KNS og i norsk seilsport. 
Gjennom sin yrkesbakgrunn har han vært en viktig og nyttig pådriver i spørsmål knyttet til lover og 
regler som har og kan påvirke KNS virke og mulighetsrom for å drive foreningen fremover. Ikke minst 
har dette vært viktig i arbeidet rundt utvikling av seilsportsenteret, havn eller når NIF’s lover påvirker 
og utfordrer våre egne lover. 
  
Sportslig og på regattabanen foreligger flere meritter. Han er bl.a den første verdensmester i Yngling 
fra 1971, hvor på han året etter var reserve på det norske OL-laget til Kiel i 1972. Engasjementet i 
kjølbåt fortsatt på regattabanen i både H båt og Drake, og når J70 etablerte seg i Norge var Jørgen 
tidlig ute med å få tak i en båt. Så sent som i 2021 er han å finne på resultatlisten fra NM i J70 med en 
imponerende 9. plass. Som turseiler har han i en årrekke vært ivrig med sin Swan 36 – «Havvind», 
som fremdeles er i hans eie. 
 
Under Styreleder periode i KNS fra 2012 – 2016 igangsette han bl.a den fysiske utbyggingen av 
seilsportsenteret hvor første trinn ble ferdigstilt i 2014. Etter fire år ved roret gikk han direkte over 
som president i Norges Seilforbund. I Seilforbundet ryddet han opp på mer enn en måte, og 
økonomien i Seilforbundet ble snudde fra en dårlig økonomi til et solid overskudd i 2020 når han 
overlot roret til dagens president.  
I dag er det KNS’Exklubb som har glede av hans lederskap. I tillegg har vi i Rådet stor gleden av 
Jørgens og setter stor pris på hans inngående kunnskap og erfaring noe som gir ekstra trygghet når vi 
skal gi styret vår innstilling til saker, men i denne saken Jørgen, fikk du ikke være med "#$%. 
  
Dette er et utvalg av de roller og oppgaver som Jørgen har løst med en verdig og stø kurs og som gjør 
innstillingen av Jørgen Stang Heffermehl som Æresmedlem i KNS til noe et samlet Råd stiller seg bak. 
 


